
Bestyrelses møde d. 7/8-17 kl:19:00 
 

Deltagere 

 

Formand - Rikke Næst F. - Morten Kasser - Kurt Håndbold - Mette 

Senior - Hanne –  Fodbold - Kristian  

 

Badminton- Kurt Volley – Jan Løb – Erik 

Gymnastik – Helle 

 

Sponsorudvalget - 

Annette 

   

Godkendelse af dagsorden 

 

godkendt 

Referat  

 

– sendes til Thomas Gerber, som ligger dette på 

hjemmesiden. 

Nyt fra Kasseren. 

 

Se senere 

Nyt fra Formanden. 

 

Intet nyt 

 

Nyt for sponsorudvalget. Intet nyt 

 

Nyt fra Hallen Intet nyt 

 

Budget for sæson 2017-2018 

 

Budget er lagt og godkendt. Der skal selvfølgelig 

fortsat spares hvor der kan. 

Bøgebjergfesten 18-19/8 2017  

Er der brug for hjælp? 

 

Lige nu er der endnu ikke brug for hjælp. Mette 

siger til, hvis der er brug for hjælp. 

Generalforsamling  

Hvornår og hvordan? 

Dato og dagsorden er godkendt. 

EVT.  

  

Kasserne i hallen Helle og Hanne følger op. 

 

Hjemmesiden - opdatering Opfordring at opdatering af hjemmesiden med 

nyheder og kampe. Billeder skal opdateres.  

Multikontingent – hvem og hvor længe Dette er indgivet til KURT.  

 

Aftalen med sporten     Der skal undersøges hvordan aftalen med Sporten 

fortsætter, når Sporten har lagt sig sammen med 

Intersport. 

Rikke snakker med Annette. 

Egnsfesten 

 

Mette fremlægger en plakat, som hænges op i 

lokalsamfundet.  

Hun fremlægger billetten, samt hvordan der 

bestilles bord. 

 

Nyt dato for næste bestyrelsesmøde er d. 26/9-2017 kl. 19,00 


